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SUBCOMISSIÓ DE MATERIALS I EQUIPAMENTS 28-09-2023 

 

Dijous, 28 de setembre de 2023, vam assistir a la Subcomissió de Materials. Us fem un 

resum dels punts més importants aportats per la USPAC. Per dubtes o queixes podeu 

contactar amb la nostra delegada a riscoslaborals@uspac.cat  

GENERALS 

 

• Quan s’obre l’aplicatiu PGME, la pantalla de treball és molt petita, per salut ocular 

les pantalles ara són més grans, però l’aplicatiu no s’ha actualitzat: 

o Ens informen que s’ha de canviar l’aplicatiu sencer, per ara no és viable. 

 

• Insistim en la necessitat de dotar de guants d’hivern a tot el territori.  

o Ens continuen dient que no es dotarà tot el cos.  

 

• Com va l’estudi d’un canvi d’armariet, s’ha trobar alguna opció viable? 

o S’han comprat 1900 armariets nous. 

 

• Parc Mòbil. Urgent sobretot a Trànsit. 

o Ens informen que els vehicles de trànsit i els tot terreny, s’estan 

transformant, un cop fet s’aniran repartint (previst abans 31 de desembre)  

o Al 3r trimestre de 2024 hi haurà una entrega de 529 aproximadament i de 

40 motocicletes, també per trànsit, ARRO, BRIMO, canina, APEN, etc... 

o A finals de 2024 entrega de motocicletes elèctriques per USC. 

o Informen que ara els rènting no tenen opció de compra dels vehicles i per 

aquest motiu, les següents licitacions seran 60% rènting i 40% propietat. 

 

• Com va l’estudi de calcular les revisions per temps de motor i no per quilòmetres? 

Trànsit també te els mateixos problemes que ARRO. 

o S’està gestionant el programa de la gestió de control de flotes i es podrà 

controlar el temps de motor. 

 

• Dotació d’armilla reflectant per tots els efectius del cos. 

o Està pendent, però ho faran.  

 

• Problemàtica amb armariets i espai, sobretot a RPP:  

o La nostra proposta no la veuen viable. Insistim en que calen solucions. 

 

• Avituallaments en dispositius especials, com per exemple incendis.  

o S’està fent un estudi per dotar d’un kit de menjar semblant al de bombers. 

Això també implicarà que si es dota d’aquet kit alimentari no es tindrà dret 

a compensació de dieta. Des de la USPAC tenim clar que el menjar és 

important, però que encara ho és més el subministrament de líquids en la 

quantitat necessària, no només una ampolla petita.  
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RPAPA i RPP I ZONES FREDES 

 

• La previsió d’entrega de gorros d’hivern continua sent per aquest hivern? 

o Es dotarà, aquest hivern,  de guants, polaines i sota-casc.  

 

• Dotar al personal de més samarretes tèrmiques.  

o Ja es va fer i disposen de 3 samarretes tèrmiques. 

 

• Dotació de folre interior de les jaquetes noves amb més gramatge? 

o S’està estudiant però s’ha de mirar un sistema que no sigui incòmode amb 

tota la roba que portem i l’armilla.  

 

• Els guants se’ls hi donarà a tota aquesta regió?  

o Si, però no a la resta del cos. 

 

CGIC i CGINF 

 

• Reposició parc mòbil. 
o S’estan repartint vehicles, encara resten per entregar. 

 
• Dotació de roba de motorista i cascs de paisà? 

o Ens diuen que ho tractarem a la pròxima reunió amb més deteniment.  
 

• Possibilitat de dotar de drons a les Regions.  

o Informen que la unitat de drons es descentralitzarà, però no dotarà a cap 
regió de drons. 

 
• Renovació i descentralització de càmeres fixes de vigilància.  

o Més endavant les regions tindran accés a les seves càmeres. Fins i tot el 

cap de torn podrà veure les càmeres dels seus vehicles. 
 

• Dotació de càmeres tèrmiques a les regions, nomes hi ha a l’Àrea Central i 
entenem que insuficients. 

o No es dotarà.  

 
• Adequació de les “Robertes” tenint en compte que els companys han de ser dins 

moltes hores. Tanmateix es demana la instal·lació de calefacció estacionària, ja 
que a l’hivern es passa molt de fred al seu interior.  

o Les noves “Robertes” venen adaptades amb les peticions que van arribar 
a la divisió. Calefacció estacionària no es posarà, ja que els usuaris de les 
mateixes van dir que no volien que fessin soroll. De totes maneres la 

tendència és substituir les “Robertes” per mitjans tècnics. 
 

GRUPS DE PAISÀ 

• Dotació jaqueta d’investigació per aquests efectius. 

o Continuen negant-se.  
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TRÀNSIT 

• Dotació de pantalons operatius per a tot el personal de la Divisió. La previsió 
d’arribada continua sent 31 de desembre? 

o Ens informen que hi haurà retard i arribarà al 2024.  

• Entrega de cascs nous. 

o Si. La licitació ha sortit SCHUBERTH C5, per a trànsit en groc i per USC 

blanc. Arribaran abans del 31 de desembre. 

• Com avança la dotació d'armilla airbag? 

o Per ara els estudis demostren que no és viable amb tot el que es porta i 

amb l’armilla.  

 

• Gorro d’hivern. Es va dir que aquest hivern es dotaria a la meitat del cos i l’any 

vinent a la resta. Entenem que trànsit que fan moltes hores fora del vehicle, es 
dotarà dels primers juntament amb les zones fredes?  

o Es faran dues entregues però no han especificat si trànsit serà de les 

primeres.  

 

• Parc de motocicletes. Continua la previsió de 2024? 
o Si, al 2024 arribaran unes 40 motocicletes.  

 

• Càmeres de tauleta, treure la necessitat d’omplir dades per cada foto que es fa. 

o Ens informen negativament. 

 

APEN 

 

• Insistim en els vehicles unimampara. 

o Inviable 

 

• Furgonetes noves, continua la previsió a finals de 2024? 

o La previsió d’arribada és al juny-agost de 2024. 

 

• Insistim en l’autocar. 

o De moment la compra de l’autocar està descartada per manca de 
pressupost. 

 

BRIMO / ARRO 

 

• Continua la previsió d’arribada de les furgonetes a finals 2024?  
o La previsió d’arribada és al juny-agost de 2024. 

 

• Ja s’ha fet la licitació de les jaquetes? 

o Si, ja es troben adjudicades però hi ha algun problema de talles que s’està 

solucionant. 
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• Previsió entrega tapaboques ignífug.  

o Hi ha pendent de fer pobres de 3 models, un model Ignífug, un d’alta 

visibilitat i un altre per USC, es faran les proves i es compraran.  

 

• Tenim resultat del grup de treball de les botes ARRO/BRIMO? 

o S’està provant.  

 

• Les mantes ignífugues dels vehicles són petites, es va dir que les canviarien.  
o Ens informen que s’ho han de mirar. 

 

• Manca de material balístic: escut amb finestra mantes balístiques, cascs balístics, 

plaques balístiques.  
o Ens diuen que amb el canvi d’efectius es reajustarà, i que hi ha material 

suficient, però es fa servir on no toca. De l’escut amb finestra, es perd 
visibilitat i per ara no es valora.  

 

• Petició que amb el disseny de les noves fundes d’armilla, aquestes ja portin el 

compartiment per al paquet balístic complementari. 
o Ens informen que el teixit que hauria de suportar aquest pes, es fa inviable 

la compatibilitat que demanen, a més no seria gens còmoda.  

 

• Insistim a valorar una uniformitat de dos peces. Amb les temperatures que estem 
tenint creiem que és necessari.  

o Ens informen que no és un tema fàcil, s’està mirant opcions, però no serà 

un tema ràpid. Insistim que s’ha de poder compatibilitzar la granota i un 

uniforme de dos peces amb les altes temperatures que s’estan patint i 

també augmentaria la durabilitat de les granotes. 

TEDAX 

 

• Ha sortit ja la licitació dels robots nous? 

o No, encara es troba pendent de licitació.  

 

 
GAV’s 
 

• Han demanat treballar amb doble pantalla i els hi denegen les comandes, a més 
les pantalles que tenen són antigues i petites. 

o S’ha de demanar a la Comissaria General TIC. 
 
Us recordem que davant peticions i queixes sobre materials, com 

d’infraestructures, contacteu sempre amb el vostre delegat/da de referència i 

ho elevarem immediatament on pertoqui. 

 

USPAC, L’ESCUT DEL MOSS@S 

                                                                                                            3 d’octubre de 2023 
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